
 
 

 

 

Protokoll Menighetsrådsmøte 12.12.2024 
 

Tilstede fra menighetsrådet: Kjell Guldvog Staalesen, Inger Johanne Flatland Christensen, Magnhild Igland Lesteberg,  
Wenche Thorsdalen Cranner, Connie Othilie Voldby Thorberg, Florence Fulilwa Olaussen, Reidar Aasbø (Teams)  
og Ingvild Støa Skrede. Forfall: Vera Henden 

Tilstede sak 26, 27 og 28: Marit Lund Bjørnsen 

 

 Godkjenning av dagsorden og protokoll 
Protokoll fra Menighetsrådsmøtet 21.11.2024 ble sendt ut pr e-post 25.11.2024.  

Vedtak: Protokoll fra møtet 21.11.2024 godkjennes 
 

 Referatsak 
 

Flertallspartiene i kommunen har vedtatt Økonomi- og handlingsplan 2025-2028. Kirkelig fellesråd får et kutt på 1 million i 2025 
(i tillegg til den 1 millionen som tilskuddet fra kommunen allerede er redusert med da det ikke er kompensert for lønnsvekst, 
pensjons- og rentekostnader). Fra 2026 øker kuttet med ytterligere 1 million. 
 

Ubesatte stillinger er fryst etter vedtak på fellesrådets siste møte. Fellesrådet skal ha møte 29. januar 2025, der denne saken skal 
behandles. I forkant skal fellesrådets arbeidsutvalg (AU), ledelsen og de tillitsvalgte utrede mulige kutt og de konsekvensene 
ulike kostnadsreduksjoner vil ha. 
 

Innspill til menighetsrådets representant i fellesrådet: Menighetsrådet var enige i at man bør forsøke å skjerme barn og unge, 
samt diakoni. Kirkemusikken er også viktig da vi definerer oss som en kulturkirke. Det bør også ses på muligheten for 
samlokalisering av kontor/personale. Det ble også gitt signaler om at det har vært viktig å få på plass en leder for kirker, 
gravplasser, bygg etc. Man bør se på inntektsmuligheter. Ytterligere innspill (gjerne konkrete og i prioritert rekkefølge) gis til 
fellesrådets AU før 13.1. 
 

Vedtak:  
Referatsaken tas til orientering.  
Det innkalles til et ekstraordinært menighetsrådsmøte 9. januar 16:30 der kirkevergen inviteres til å orientere. 
 

 
 
 

Sak 26/24  Revidert budsjett 2024 - Glogerfestspillene 
 

Daglig leder for Glogerfestspillene orienterte om revidert budsjett for 2024.  

Revidert budsjett er lagt i balanse og viser et forventet overskudd i 2024. Overskuddet forklares med nye og økte tilskudd samt 
høye billettinntekter fra årets festspill. Isolert sett ville overskuddet vært større enn revidert budsjett antyder. Dette forklares 
med differanse på lønnskostnader og honorar jfr. opprinnelig budsjett, samt større kostnader knyttet produksjoner og grep gjort 
i jubileumsåret. Daglig leder GFS påpeker viktigheten av å styrke festspilløkonomien i form av friske midler gjennom tilskudd og 
sponsorer også fremover. Etter betydelig bruk av fond i 2023, er det nødvendig å bygge opp organisasjonens egenkapital. 

Vedtak på styremøtet i Glogerfestspillene 27.11.24: «Styret anbefaler styret revidert budsjett til Menighetsrådet.» 
 

 



Utkast til vedtak:  
Revidert budsjett 2024 for Glogerfestspillene (avd. 17250) vedtas. 
 

Sak 27/24  Budsjett 2025 - Glogerfestspillene 
 

Daglig leder for Glogerfestspillene orienterte om festspillenes budsjett for 2025 og justeringer etter styremøtet.  

Det justerte budsjettet er lagt i balanse med forventet bruk av disposisjonsfond og ble presentert på styremøte i 
Glogerfestspillene 27.11.2024. Justeringene gjelder blant annet at økte kostnader til regnskap som følge av ny organisering av 
festspillene er lagt inn. Det ventes svar fra ulike tilskuddsordninger søkt, bl.a. har festspillene fått innvilget 100.000,- fra 
Sparebank 1. 

Daglig leder GFS la vekt på at organisasjonens kostnader, tidligere bruk av disposisjonsfond og størrelsen på fondet, gir 
bekymring for festspill-økonomien fremover, særlig ifm. ny organisering. 

Styret utrykte ønske om at ambisjonsnivå gjenspeiles tydeligere i budsjett gjennom økning i styrehonorar. 

Vedtak på styremøtet i Glogerfestspillene 27.11.2024: «Budsjett 2025 justeres med økning på konto 1122 styremøtekostnader til 
kr. 100 000 kr. Styret ber daglig leder om å gjøre nødvendig justering på inntektssiden for inndekning. Styret anbefaler budsjett 
til menighetsrådet med denne justering». 
 
Vedtak:  
Menighetsrådet støtter daglig leder i Glogerfestspillens bekymring knyttet til disposisjonsfondets utvikling,  
og ønsker å presisere at det er viktig å styrke disposisjonsfondet i fremtiden. 
 

Budsjett 2025 for Glogerfestspillene (avd. 17250) vedtas med unntak av bruk av ubundet fond. Bruk av ubundet fond 
reduseres fra 150.000,- til 100.000,- ved å redusere økningen i kostnadene til styrehonorar tilsvarende. 
 
 
 

 

Sak 28/24  Vedtekter for foreningen Glogerfestspillene 
 

Styret i Glogerfestspillene og kunstnerisk ledelse er bedt om å gi sine innspill til utkastet til vedtekter for foreningen 
Glogerfestspillene. Dette ble behandlet på styremøtet 27.11.24. Tilstede på dette styremøtet var også kunstneriske ledere. En 
oppsummering av innspillene ble tilsendt i forkant av møtet. Kantorene sendte også sine innspill. 
 
Vedtak:  
Innspillene til vedtekter fra styret i Glogerfestspillene tas til orientering. 
 
 

Sak 29/24  Parkering Jondalen kirke 
 

Driften av Jondalen kirke ligger til Fellesrådet, herunder leder for bygg/FDV/gravplass, Arild Berg. 
 

Det er begrenset med parkering ved Jondalen kirke, og på større gravferdsseremonier og andre kirkelige arrangement er vi 
avhengige av å leie parkering på naboeiendommen. Etter en lengre periode uten avtale om leie, har det nå kommet på plass en 
midlertidig løsning for parkering. Dette er fint, men vi bør ikke være avhengig av private avtaler og det finnes områder nært 
kirken der det vil være mulig å anlegge en permanent parkering. 
 
Vedtak:  
Menighetsrådet ber fellesrådet om å utrede en permanent løsning  
for å øke antallet parkeringsplasser ved Jondalen kirke. 
 
  



Sak 30/24  Evaluering av menighetsrådets arbeid 
 

Det sittende menighetsrådet har nå vært gjennom sitt første år sammen og bør gjennomføre en evaluering av arbeidet.  
Rådets medlemmer bes å tenke gjennom og gi sine innspill knyttet til: 
 
• Rutiner for innkalling 

- Innkallingene kommer 1 uke før og det er god informasjon om sakene 
- Godt språk i sakspapirene 

• Møteavvikling/ledelse 
- Vi holder som oftest tiden (slik at de som skal videre på f.eks. Kantoriet rekker dette) 
- Leder for ros for ledelsen 
- Vi ønsker ikke å bruke like mye tid på referatsakene 

• Type saker som settes opp på agendaen 
- Forståelse for at det har vært en del viktige saker som MR må ta fordi de «brenner» 
- Alle medlemmer i rådet kan spille inn saker som de ønsker å sette på agendaen eller løfte opp på prioriteringslisten 

• Bruk av Arbeidsutvalget (AU) 
- AU oppleves som en avlastning 

 
Vedtak: Innspillene til evalueringen tas til orientering. 
 

 

 

Menighetsrådet takker de ansatte på kirkekontoret og i kirken og gleder seg til videre samarbeid! 
 

 

Andre pågående/kommende saker: 

• Vedtekter foreningen Glogerfestspillene 

• Befolkningsundersøkelsen 

• Møte med fagavdelingene i staben: 

o Trosopplæring (når ny men.pedagog er på plass) 

o Hele staben 

• Helhetlig menighetsplan/Kirka vår 

• Plan for kirkelig undervisning 

• Evaluering av ny kirkemusikalsk organisering 

• Grønn menighet og bærekrafts målene 
 


